
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 

Utvalg: Arbeidsutvalget i Rondane-Dovre nasjonalparkstyret 
Møtested: TEAMS 
Dato: 15.04.2021 
Tidspunkt: 14:30 - 15:30 

 
 
 

Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
   

 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Eldri Siem Medlem  
Ole Tvete Muriteigen Leder  
Even Moen Nestleder  

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   

 
Merknader 

 
 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Trond Stensby 
Eirin Berge  

Nasjonalparkforvalter 
Nasjonalparkforvalter 
 

 
 
Underskrift: 
 
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, 
er i samsvar med det som ble vedtatt på møtet. 
 
 
______________________ ______________________ _______________________ 
 
Ole T. Muriteigen   Even Moen   Eldri Siem 

Saksliste 

Utvalgs- 
saksnr 

Innhold Lukket Arkiv- 
saksnr 



ST 7/2021 Godkjenning av innkalling   
ST 8/2021 Henvendelse fra DNT Oslo og omegn om 

søknadsprosess 
  

 
 

ST 7/2021 Godkjenning av innkalling 

Saksprotokoll i Arbeidsutvalget i Rondane-Dovre 
nasjonalparkstyret - 15.04.2021  
Sekretariatet viste til at det var kommet innspill om å utvide høringsfristen for prosjektplanen for 
rullering av forvaltningsplan.  
 

Vedtak 
Innkalling godkjent med et tillegg om at AU drøfter henvendelse om utsatt høringsfrist på 
prosjektplan for rullering av forvaltningsplan. 
 
 

ST 8/2021 Henvendelse fra DNT Oslo og omegn om søknadsprosess 

Saksprotokoll i Arbeidsutvalget i Rondane-Dovre 
nasjonalparkstyret - 15.04.2021  
 
 

Vedtak 
DNT Oslo og omegn må avklare med grunneier Statskog om det er aktuelt å oppføre en ny bru 
på deres grunn. 
 
Når dette er avklart vil Rondane-Dovre nasjonalparkstyre ta initiativ til et møte med de berørte 
parter og deretter ta sikte på å behandle søknad om prinsipp-avklaring i forhold til plassering av 
bru på styremøte den 25.juni 2021. 
 
 
 
 

Merknad 

AU drøftet innspill om utsatt høringsfrist på prosjektplan for rullering av forvaltningsplan. Det ble 
konkludert med at det mest hensiktsmessige vil være om den som har behov for en utsettelse 
søker om dette.


